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Decision N°6
De / From College des Commissaires Sportifs / The Stewards of the Meeting

A/To Concurrent / The Competitor's Representative
N° 11 — Schumacher CLRT

Les commissaires sportifs, apres avoir regu un rapport du Directeur de Course de la Porsche Carrera Cup
France, ont examiné la question suivante et déterminent ce qui suit :

The Stewards, having received a report from the Porsche Carrera Cup France Race Director, have
considered the following matter and determine the following :

Pilote / Driver Alessandro GHIRETTI

Concurrent / Competitor Martinet by Almeras

Heure / Time 09:02

Session Race 2

Fait / Fact Contact entre les concurrents #11 et #16 - Contact between competitors
#11and #16

Offence Infraction a I'article 2d chp IV — annexe L du Code Sportif International

Breach to the article 2d Chp IV - appendix L of the International Sporting Code

Decision Pas de suite a donner - No further action

Reason Le concurrent #16 double le concurrent #1171 al'extérieur au freinage du virage
T1. Le #16 laissant un espace limité sur sa droite, contraint Le #11 a finir son
freinage sur le vibreur et la partie sale de la piste, ce qui entraine le blocage des
roues puis le contact entre #11 et #16.

Date: 14 April 2024 Time: 11:32
Arnaud VERCAUTEREN Jordi PARRO Xavier NAVES
FFSA 27751 CD/10009 ESP CD-0945 - ESP/CAT

Chairman International Steward ASN Steward
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Send to the competitor by e-mail at : Copyto:  The Competitor
Time...11:32....... Date 14/04/2024 The C'EFF of the Course
. . The Timekeepers
Acknowledgments of receipt by the competitor at : The Official Notice Board
Time ..veveeerrseenen Date The Technical Delegate
No acknowledgment of receipt from the competitor - Decision avalaiple at 12:05




